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Overzicht van uitgevoerde moties in 2018

De aangenomen moties uit 2018 die  nog niet zijn uitgevoerd zijn opgenomen in de geactualiseerde raadskalender. 
De raadskalender staat op iBabs. 

Nr. raadsvergadering 
d.d.

onderwerp motie inhoud motie uitvoering

1 15 maart 2018 Motie CDA en Politieke Partij 
Blanco over start een 
initiatiefgroep tegen 
eenzaamheid

overwegende dat: 
- 36% van de inwoners van Bernheze zich eenzaam voelt, waarvan 

10% ernstig eenzaam (GGD, 2016). 
- Dit percentage zal toenemen door onder andere:

o De vergrijzing, waardoor het aantal 65 plussers in Bernheze 
toeneemt;
o Mensen veel langer (alleen) thuis blijven wonen, ook mensen met 
beginnende dementie;
o De individualisering van de samenleving;
o Jongeren die zich eenzaam voelen door o.a. pesten, 
prestatiedruk of schulden.

- Eenzaamheid ongunstige gevolgen heeft voor de 
gezondheidsbeleving, het individueel welzijn en de mogelijkheden om 
op anderen terug te vallen als dat nodig is.

- Gezamenlijke activiteiten tegen eenzaamheid een goede remedie zijn, 
bijvoorbeeld het samen koken of boodschappen doen en de huisarts 
te betrekken, of contact te maken met degene die contact schuwt.

- Wij allen een gedeelde verantwoordelijkheid hebben om eenzaamheid 
tegen te gaan.

verzoekt het college:
1. Een Initiatiefgroep tegen Eenzaamheid te starten door mensen 

en organisaties rondom dit thema te verbinden (onder andere de 
mensen die eenzaam zijn, ondernemers, kerken, organisaties en 
partners); 

2. De Initiatiefgroep tegen Eenzaamheid samen handvatten te laten 
bedenken om de eenzaamheid in Bernheze te bestrijden;

Uitgevoerd
Hierover is op 12 april een 
notitie ter informatie in iBabs 
geplaatst. 
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3. Een voorstel, inclusief een begroting op te stellen waarbij als 
dekkingsmiddel voor het starten en continueren van de 
Initiatiefgroep tegen Eenzaamheid, de reserve Transities 
aangewend kan worden. 

2 5 juli 2018 Motie CDA, VVD en Lokaal over 
ruimtelijk beleid zonnepanelen

overwegende dat: 
- Duidelijk beleid met betrekking tot zonneparken vanuit ruimtelijk 

oogpunt wenselijk is;
- Er op het gebied van klimaat en energie voor Bernheze een stevige 

opgave ligt;
- Zonneparken daaraan een positieve bijdrage kunnen leveren;
- Duidelijk geformuleerd beleid inzicht geeft in  de vergunbaarheid van 

en geschikte locaties voor zonnepanelen;
- Het, in het kader van zuinig ruimtegebruik, in beginsel niet wenselijk is 

om  duurzame landbouwgrond te gebruiken voor zonnepanelen;
- Wildgroei aan zonneparken in Bernhezer buitengebied onwenselijk is;
- Precedentwerking door het ontbreken van duidelijk onderliggend 

beleid voorkomen moet worden
- De effecten van zonneparken op de lange termijn nog onvoldoende 

duidelijk zijn,

verzoekt het college:
- Ruimtelijk beleid te formuleren met betrekking tot het al dan niet 

toestaan van zonneparken;
- Het te formuleren ruimtelijk beleid in nauwe samenwerking met de 

raad en andere belanghebbenden, zoals bijvoorbeeld de ZLTO, 
dorpsraden, TRV en Bernhezer buitenwacht, op te stellen;

- In het te formuleren ruimtelijk beleid aandacht te hebben voor een 
omgevingsdialoog voorafgaand aan de planvorming en het monitoren 
van de effecten op de omgeving na de realisatie;

- Het ruimtelijk beleid ter vaststelling in het najaar van 2018  voor te 
leggen aan de raad;

- Om tot het vaststellen van het gevraagde beleid de lopende en nieuwe 
aanvragen voor zonneparken (met uitzondering van het zonnepark op 

Uitgevoerd
Hierover is op 8 november een 
notitie ter informatie in iBabs 
geplaatst.
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Heesch-West) af te wijzen op basis van strijdigheid met het vigerende 
bestemmingsplan of overige ruimtelijke aspecten

3 8 november 2018 Motie D66, VVD en Politieke 
Partij Blanco over effectieve 
voorlichting voor een hoge 
vaccinatiegraad

constaterende dat:
- De uitvoering van het rijksvaccinatieprogramma (hierna: ‘RVP’) per 1 

januari 2019 gedecentraliseerd wordt naar de gemeenten en dat het 
RVP vanaf die datum verankerd is in de Wet Publieke Gezondheid.

- Daarmee naast het toedienen van de vaccinaties ook de individuele 
communicatie en voorlichting over het RVP onder 
bestuursbevoegdheid van de gemeentes gaat vallen.

- Gemeenten erop toe moeten zien dat de uitvoeringsorganisaties de 
vaccinaties toedienen met inachtneming van de daaraan gestelde 
professionele eisen en een zo hoog mogelijke vaccinatiegraad moeten 
nastreven.

- De vaccinatiegraad daalt, omdat naast ouders die uit religieuze 
overwegingen hun kinderen niet laten vaccineren ook een nieuwe 
groep ouders hun kinderen niet laat vaccineren.

overwegende dat: 
- Kinderen pas met 14 maanden de BMR-vaccinatie (bof, mazelen, rode 

hond) krijgen.
- Mensen met een bepaalde aandoening überhaupt niet gevaccineerd 

kunnen worden.
- Bovenstaande groepen afhankelijk zijn van groepsimmuniteit, waarbij 

een hoog percentage van de bevolking gevaccineerd moet zijn 
(percentage varieert per vaccinatie, vaak rond de 95%).

- Er in de (social) media vaak een false balance is van informatie, 
waarbij meningen van “kritische prikkers” evenveel ruimte krijgen als 
wetenschappelijke feiten.

- Kritische ouders vaak argwanend zijn over informatie vanuit het RIVM 
en andere overheidsorganisaties en dat voorlichting vanuit 
zorgprofessionals zoals verloskundigen, kraamverzorgenden en 
(jeugd)artsen waarschijnlijk effectiever is.

- Er bij de communicatie rekening gehouden moet worden met 

Uitgevoerd
Hierover is op 3 januari 2019 
een notitie ter informatie in iBabs 
geplaatst.
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laaggeletterden, mensen die de Nederlandse taal niet machtig zijn, 
asielzoekers en andere nieuwkomers.

verzoekt het college:
In overleg met GGD, uitvoeringsinstanties en lokale zorgprofessionals uit 
de geboorte- en jeugdzorg een plan de campagne op te stellen om 
effectieve (individuele) voorlichting te geven met als doel de 
vaccinatiegraad zo hoog mogelijk te houden.  

4 13 december 2018 Motie van CDA, VVD en Lokaal 
over de Erfgoedverordening 
monumentenspaarfonds

overwegende dat: 
- de gemeente Bernheze een kleine 100 monumenten binnen haar 

gemeentegrenzen heeft;
- deze monumenten beschermd en behouden dienen te worden;
- de erfgoedverordening op dit moment meer handhavend dan 

ondersteunend is ingestoken;
- er bij zeker een deel van de monumenteigenaren geen sprake is van 

onwil maar eerder van onmacht bij het in standhouden van de 
monumenten;

- handhaving alleen, in die gevallen maar zeer beperkt effect zal 
hebben;

- we willen voorkomen dat monumentale panden in verval geraken;
- we inzichtelijk willen krijgen in welke staat monumenten verkeren;
- het doel van de erfgoed verordening is om betere handvatten te 

bieden om de monumenten van Bernheze in stand te houden;

verzoekt het college:
1. Te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn tot het vormen van 

een Monumentenspaarfonds vergelijkbaar als dat van de 
gemeente Gemert- Bakel. 

2. Te onderzoeken of het juridisch mogelijk is om het lidmaatschap 
van de Monumentenwacht automatisch te koppelen aan de 
status van monument of aan het gebruik van het 
Monumentenspaarfonds, om hiermee inzicht te krijgen in de 
huidige bouwkundige status van de monumenten en om 

Uitgevoerd.
Hierover is op 21 februari 2019 
een notitie ter informatie in iBabs 
geplaatst.
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monumenteigenaren eenvoudiger te kunnen ondersteunen bij de 
instandhouding van hun monumenten. 

3. Te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om 
monumenteigenaren op positieve wijze te stimuleren hun 
monument van het nodige onderhoud te voorzien.

4. De uitkomst van de drie onderzoeken terug te koppelen naar de 
gemeenteraad met een concreet voorstel over de vorming van 
een Monumentenspaarfonds.

5 8 november 2018 Motie Progressief Bernheze, 
D66, Politieke Partij Blanco, 
VVD en Lokaal over 
uitvoeringsagenda 
duurzaamheidsambitie

overwegende dat: 
- Bernheze uitgesproken heeft in 2030 een energieneutrale gemeente 

te willen zijn. 
- Deze ambitie onderstreept wordt in begroting, coalitie- en 

bestuursakkoord.
- Op dit moment slechts 4,7% van de in Bernheze gebruikte energie 

hernieuwbaar is. 
- Het halen van deze ambitie de komende jaren vraagt om grote 

stappen. 
- Op dit moment onduidelijk is hoe deze ambitie gehaald kan worden en 

of er een versnelling nodig is.
- Er slechts een duurzame energieagenda tot en met 2020 is. 
- In de Tweede tussentijdse bestuursrapportage is gemeld dat de 

uitvoering van de energieagenda vertraagd is met ongeveer een jaar.
- Het voor de raad belangrijk is inzicht te krijgen in de haalbaarheid van 

ambities en de daarvoor benodigde acties en investeringen.

verzoekt het college:
Inzichtelijk te maken op welke manier de ambitie om in 2030 
energieneutraal te zijn kan worden gehaald, en daarvoor een lange 
termijnplanning/uitvoeringsagenda op te stellen en aan de raad te sturen. 

Uitgevoerd.
Hierover is op 13 maart 2019 
een notitie ter informatie in iBabs 
geplaatst.

6 8 november 2018 Motie CDA en Lokaal over 
verkeersveiligheid rondom 
buitensportverenigingen

overwegende dat: 
- We als gemeente verkeersveiligheid zo goed als mogelijk moeten 

waarborgen;

Uitgevoerd.
Hierover is op 26 februari 2019 
een notitie ter informatie in iBabs 
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- Er bij verschillende buitensportverenigingen veel verkeersbewegingen 
tegelijkertijd zijn met voetgangers, fietsers en auto’s;

- Dit bij sommige verenigingen tot onoverzichtelijke en gevaarlijke 
situaties leidt, met name in de weekenden bij aanwezigheid van 
publiek en zowel uit- als thuisspelers;

- Er mogelijk met verkeerskundige maatregelen en zeer minieme 
ruimtelijke aanpassingen tot een verbetering gekomen kan worden.

verzoekt het college:
- Samen met de buitensportverenigingen in Bernheze de 

verkeerssituatie rondom de verenigingen in beeld te brengen;
- Dit op dezelfde manier te doen als reeds uitgevoerd met en rondom 

de scholen in Bernheze;
- Samen met de verenigingen inzichtelijk te maken welke maatregelen / 

minimale aanpassingen de verkeersveiligheid rondom deze 
verenigingen kunnen verbeteren.

- De bevindingen medio 2019 te bespreken met de gemeenteraad.

geplaatst.

7 5 juli 2018 Motie VVD en Lokaal over 
blauwe zone Stationsplein te 
Heesch

overwegende dat: 
- De herinrichting van het Stationsplein te Heesch in 2017 gerealiseerd 

is.
- Vanaf de realisatie van de herinrichting bijna alle parkeervakken de 

gehele dag bezet zijn, waarbij er nu minder parkeervakken zijn dan 
voorheen.

- De oorzaak zou kunnen zijn dat mensen hun auto op het Stationsplein 
parkeren om met de bus verder te reizen en/of omdat het 
Stationsplein als carpoolplek wordt gebruikt.

- De ondernemers ter plekke hiervan veel overlast ondervinden 
aangezien zij zelf hun auto vaak niet meer kunnen parkeren en dat 
ook voor hun cliënten geldt.

- In maart 2018 de wethouder geïnformeerd is over het ontstane 
parkeerprobleem met een aantal daarbij behorende foto’s.

- De projectontwikkelaar van ’t Dorp 1-3 te Heesch een aantal 
parkeerplaatsen (11 stuks) op het Stationsplein heeft afgekocht voor 

Uitgevoerd
Hierover is op 18 juni 2019 een 
notitie ter informatie in iBabs 
geplaatst.
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een bedrag van € 12.500,-  ( 5 stuks) omdat hij op eigen terrein niet 
kon voorzien in voldoende parkeerplekken. De 11 parkeerplaatsen 
blijven beschikbaar voor openbaar gebruik en blijven eigendom van de 
gemeente.

- Na de realisatie van project ’t Dorp 1-3 te Heesch de parkeerdruk op 
het Stationsplein nog verder zal toenemen.

verzoekt het college:
- Een blauwe parkeerzone op het Stationsplein te realiseren met een 

mogelijkheid tot parkeren van maximaal 2 uur.
- Een ontheffing te verlenen op aanvraag van de bewoners aan het 

Stationsplein. 
- De kosten te financieren uit de opbrengst van de afkoop 

parkeerplaatsen ’t Dorp 1-3 te Heesch en indien dit niet toereikend is, 
het restant vanuit de reserve nog nader te bestemmen.

8 13 december 2018 Motie van Lokaal, CDA, SP en 
Politieke Partij Blanco over 
Belastingvoorstel 2019, 
Onderzoek naar differentiatie 
OZB voor maatschappelijke 
instellingen

overwegende dat: 
- Gemeenten de vrijheid krijgen om voor sportaccommodaties, 

gemeenschapshuizen en andere instellingen van sociaal belang 
(zoals een muziekvereniging, goede doelen) het woningtarief in 
rekening te brengen voor de onroerendzaakbelasting in plaats van het 
tarief voor niet-woningen;

- Dit voortvloeit uit een door de Tweede Kamer in november 2018 
aangenomen amendement dat artikel 220f van de Gemeentewet 
wijzigt;

- Voornoemd artikel uit de Gemeentewet de tariefvaststelling van de 
OZB regelt en waarbij een lid is toegevoegd dat het onder de eerste 
overweging gestelde, mogelijk maakt; 

- De Tweede Kamer het wenselijk vond vanwege het maatschappelijke 
belang van dergelijke verenigingen en stichtingen, dat gemeenten niet 
verplicht zijn om het hoogste tarief te rekenen aan OZB;

- Het gemeenten de ruimte geeft om zelf de afweging te maken welk 
tarief zij voor genoemde vereniging c.a. passend achten;

- Gemeenten vrij zijn om aanvullende voorwaarden te stellen voor 

Uitgevoerd
Hierover is op 20 juni 2019 een 
notitie ter informatie in iBabs 
geplaatst.
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toepassing van het tarief woningen;
- Gemeenten de mogelijkheid krijgen om te differentiëren naar soorten 

instellingen en te kiezen om bepaalde instellingen alleen het 
eigenarendeel, zoals dat alleen voor woningen geldt, te laten betalen;

verzoekt het college:

Om op grond van het gewijzigde artikel 220f van de Gemeentewet, en 
bovenstaande overwegingen deze mogelijkheid om een lager ozb tarief 
voor maatschappelijke instellingen toe te passen, nader uit te werken en 
de raad een voorstel ter besluitvorming voor te leggen.

9 8 november 2018 Motie van Politieke Partij 
Blanco, D66 en VVD over 
elektromobiel

overwegende dat: 
- Oudere mensen steeds meer en tot op (zeer) gevorderde leeftijd 

zelfstandig functioneren in de maatschappij;
- Daartoe een bepaalde mate van mobiliteit een vereiste is;
- Voor veel ouderen de mobiliteit juist afneemt en zij daardoor meer en 

meer afhankelijk worden van de hulp van anderen en/of van het 
gebruik van hulpmiddelen;

- Dit eveneens geldt voor jongere mensen met een lichamelijke 
beperking;

- Er al verschillende en uiteenlopende vervoersmiddelen beschikbaar 
zijn, veelal op basis van inzet door vrijwilligers;

- Toch nog een belangrijke schakel ontbreekt in de lokale 
vervoersverbindingen, met name waar het structurele ritjes betreft en 
incidentele relatief korte ritjes;

- Hierdoor het gevaar ontstaat van dreigende eenzaamheid en verlies 
van sociale contacten;

- Inzet van een elektromobiel hiervoor een oplossing kan zijn;  

verzoekt het college:
- met verwijzing naar het ‘Actieplan Mobiliteit senioren in HaDee’, mei 

2018, om met de Werkgroep Mobiliteit Senioren HaDee (Werkgroep 

Uitgevoerd
Hierover is op 9 juli 2019 een 
notitie ter informatie in iBabs 
geplaatst.
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Seniorenbelangen HD) te bespreken of aan diens verzoek om te 
komen tot de aanschaf en het inzetten van een elektromobiel gehoor 
kan worden gegeven;

de resultaten van dit overleg terug te koppelen aan de raad.
10. 8 november 2018 Motie van Politieke Partij 

Blanco, D66 en Progressief 
Bernheze over startersleningen

overwegende dat: 
- Het steeds moeilijker wordt om betaalbare huizen te bouwen voor 

starters;
- Hypotheken in een aantal gevallen onvoldoende zijn om een 

starterswoning te kunnen kopen;
- Starters hierdoor in Bernheze moeite hebben om een woning te 

vinden;
- Bernheze in het verleden goede ervaringen heeft gehad met 

startersleningen;
- Een starterslening ervoor kan zorgen dat een groep mensen net 

voldoende middelen heeft om een starterwoning te financieren;

verzoekt het college:
de mogelijkheden van de uitgifte van startersleningen te onderzoeken en 
in de eerste helft van 2019 de uitkomsten terug te koppelen aan de raad.

Uitgevoerd
Hierover is op 30 januari 2020 
een raadsbesluit genomen.


